
Protokół Nr 9/2007 

sporządzony ze wspólnego wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony  

Środowiska Rady Gminy Wierzchlas z dnia 20 września 2007 roku. 

Początek posiedzenia o godzinie 8.00 . 

 

W posiedzeniu uczestniczyli radni: 

1. Bożena Przybyła – Przewodniczący Komisji 

2. Marcin Kowalczyk – Z-ca Przewodniczącego 

3. Ilona Kucharczyk – Członek 

4. Anna Olejnik - Członek 

5. Karol Sakowski – Członek 

     6. Jacek Młynarczyk  - Przewodniczący Komisji 

7. Jerzy Cieślak – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

8. Marek Leszczyk – Członek 

9. Ryszard Świątek – Członek 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Bożena Przybyła – Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1.   Wizja w terenie: 

      a) Stan placówek oświatowych na nowy rok szkolny 2007/2008 

2.  Wolne wnioski i zapytania. 

 

 

Na początek  wspólnego posiedzenia Komisji przybył Pan Mieczysław Górny 

zajmując się promocją sportu na terenie Gminy Wierzchlas i zwrócił się do radnych  

z prośbą o przyznanie dyplomów i wyróżnień dla nauczycieli , którzy są zasłużeniu 

dla sportu na terenie Gminy Wierzchlas. Uhonorowanie najbardziej    zasłużonych 

dla Gminy.  

Powiedział, że Gmina jako jedy6na w Powiecie ma 4 sale sportowe oraz 4 boiska 

sportowe pełnowymiarowe.                                                                      

Przedstawił radnym tabele współzawodnictwa sportu szkolnego w Gminach na 

terenie powiatu Wieluńskiego za lata 2005/2006  oraz 2006/2007 . 

Tabela stanowi załącznik do protokołu.  

Podczas rozmowy obecny był Przewodniczący rady Gminy Artur Piosczek.  

 

Komisja postanowiła wniosek przekazać Wójtowi Gminy  
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Następnie Komisje dokonały wizji w terenie w celu sprawdzenia stanu 

technicznego placówek oświatowych z terenu Gminy Wierzchlas w obecności 

dyrektorów poszczególnych placówek. 

 

1. Szkoła Podstawowa w Wierzchlesie –     Pani Dyrektor Haliny Głuszek 

wnioskowała  o wymianę okien od strony zachodniej oraz od strony południowej 

na górze budynku.  

 

2. Publiczne Gimnazjum w Wierzchlesie – Dyrektor Marek Głuszek zwrócił się z 

prośba o wygospodarowanie środków w budżecie na dodatkowe zajęcia 

pozalekcyjne  - o utworzenie kółek m.in. kulturalno- oświatowe, języki obce oraz 

komputerowe (szczególnie dla III klas Gimnazjum) . 

 

 3. Gminna Biblioteka w Wierzchlesie – Pani Barbara Jędrysiak wnioskowała o   

zatrudnienie dodatkowej osoby w bibliotece. 

4. Publiczne Przedszkole w Wierzchlesie  - nie zgłoszona żadnych uwag ani 

wniosków. 

 

5. Szkoła Podstawowa w Łaszewie – Komisja w  obecności Pani Dyrektor  

Małgorzaty Rychter wnioskowała o wymianę drzwi wejściowych , położenie 

płytek n a wejściu do szkoły oraz na schodach jak również wymianę drzwi do Sali 

komputerowej . 

 

6. Publiczne Gimnazjum w Mierzycach  Pani Dyrektor Grażyna Kucharska 

wnioskowała o wygospodarowanie środków na 2 godziny informatyki  w klasie III 

Gimnazjum (obecnie uczniowie mają technikę  a  bardziej potrzebne były by im 

zajęcia komputerowe). 

 

7. Szkoła Podstawowa w Strugach  - Dyrektor Paweł Stasiak powiedział że są 

zalecenia BHP dotyczące wymiany drzwi ewakuacyjnych  (drzwi są zakupione i 

będą wymienione. 

 

8. Szkoła Podstawowa w Toporowie – wizji dokonano w obecności Pani Dyrektor 

Joanny Hałas,. Komisja wnioskowała o kontynuację elewacji  założenie płytek 

przed wejściem oraz zmianę posadzki na korytarzach wewnątrz szkoły.  

Ponadto Komisja wnioskowała aby przy zawieraniu umowy na wynajem budynku 

przez Akcję Katolicką na kolonie letnie ująć w treści umowy następujące tematy: 

- partycypowanie w kosztach zakupu materiałów budowlano-remontowych na 

potrzeby szkoły. Należy koszty te ująć w planach finansowych na 2008 rok. 
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- wymiana okien w części sportowej ( szatnie przy Sali gimnastycznej rozbieralnia 

oraz w stołówce).  

 

 

9. Publiczne Przedszkole w Kraszkowicach  pani Dyrektor Krystyna Rybka 

poinformowała komisję, że są zalecenia Sanepidu wykonania toalet dla personelu.  

 

10.  Szkoła Podstawowa w Kraszkowicach nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała  

                                                          Przewodniczący                   Przewodnicząca  

Marta Kowalczyk                             Komisji OZKiS                    Komisji RLiOŚ                     

 

                                                         Bożena Przybyła                   Jacek Młynarczyk                 

 

 

 
 


